
 
 

ZÁPIS ČÍSLO 7 školní rok 2014/2015 
 

ze schůze HV SPŠ při SZŠ a VZŠ v Praze 1, Alšovo nábřeží 6, konané dne 22. 6. 2015  
 
Přítomni: dle prezenční listiny (není součástí zápisu)  
 
Omluvení: pí Bendová,  p. John,  p. Šafář 
 
Schůzi řídil z pověření předseda HV SPŠ Mgr. Vladimír Hladík. Uvítal na jednání HV všechny přítomné.  
 
Ostatní:  
 
1. Předseda podepíše příjmové a výdajové doklady paní hospodářce po prázdninách na první  schůzi 

    HV VSPŠ  v září  2015. 

 

2. Rada schválila darování přístrojů a pomůcek zakoupených z fondu HV SPŠ škole.   

 

3. Rada schválila odměnu ve výši 3000 Kč pro pí Papírníkovou za kontrolu vedení účtů  HV SPŠ.  

 

4. Pí Papírníková zjistila odpověď na dotaz pana předsedy k čemu se používají  na oboru OČT iPady. 

    Vedoucí oboru  Mgr. Mareš ji vysvětlil, že v dnešní době jsou v očních optikách běžně používány  

    iPady při marketingu, tj. službě zákazníkům. Jsou v nich nahrány programy  ukazující zákazníkovi  

    jak mají vypadat na jeho obličeji celé brýle. 

    

5. Na závěr zastupující předseda poděkoval členům rady za jejich práci v letošním školním roce. 
 
  
 
    Příští schůze výboru se bude konat v novém školním roce 2015/2016 a to 21.9.2015 od  
    17:00 hodin v místnosti č. 13.  
 
 
23.6. 2015  
 
Zapsal:  Mgr. Vladimír Hladík 
 
 


